
Referat bestyrelsesmøde den 5-11 2015 

Møde med færge udvalget den 16-11. Jens, Brian og Maja deltager. Der skal drøftes bookingsystem, 

sejlplan, 2016 priser mv. 

Der er kommet et forslag til færgen at skolebørnene julepynter færgen. God ide. 

Diana har opsagt sin stilling på færgen. Diana har søgt nye udfordringer. Stillingen er opslået ledig. 

Hjemmesiderne Endelave Beboerforening og oenendelave skal vedligeholdes og det er en udfordring for 

bestyrelsen, da der ikke er nogen i bestyrelsen der har nemt ved at arbejde med det. Men vi regner med at 

det lykkedes. Der er sendt regninger ud til annoncørerne for 2015-16, som skal dække vedligeholdelse og 

omkostninger. Det er kr 100.- om året. 

Der er muligt at søge midler gennem landsbyrådet. Der er nogle begrænsninger på hvad man kan søge til. 

Lægesituationen bliver drøftet. Regionen vil blive kontaktet med henblik på et genopslag af den ledige 

stilling, gerne med en anden ordlyd. 

Der vil blive rettet en henvendelse til Karin Holland Horsens Kommune, for at forespørge på et egnet lokale 

til et genoptræning/motionsrum. Der er søgt Østøtte midler til en for projektering, men svaret lader vente 

på sig. 

Det praktiske vedr Erik Vinthers foredrag fra Region Midt bliver aftalt. Kaffe og kage kan købes for kr 25.- øl 

og vand for kr 10.- 


